
Møde 29. september kl. 17.00. 
  
Pkt. 1    Mødt: 
Jørgen, Anette, Kea, Bjarne 
  
Inden mødet kom Anne fra Aktivitetshuset og fortalte om husets arbejde i afdelingen og at de ville 
lave et imageprogram. Vi fik nogle spørgeskemaer som vi meget gerne skulle udfylde, gerne så 
hurtigt som muligt. 
  
Pkt. 1    Mødt: 
Jørgen, Anette, Kea, Bjarne og Frede. 
  
Pkt. 2    Konstituering af bestyrelse. 
Frede formand, Jørgen næstformand. Alle hjælper alle når vi har arrangementer. 
  
Pkt. 3    Afdelingsmødet: 
Ikke noget særligt, de sædvanlige småting. Afdelingsbestyrelsen ser på de grønne områder når 
renoveringen er færdig. Tørreplads, her vil ejendomsfunktionærerne bestemme. Det er 
beskæmmende, at der ikke møder flere op, det er til tider der træffes store beslutninger og så 
bestemmer så få over så mange. Valg til afdelingsbestyrelsen, Frede genvalgt som formand, Bjarne 
nyvalgt, Anette genvalgt. Suppleanter, her kom Conny og Stig ind. 
  
Pkt. 4    Sociale arrangementer resten af året: 
Der ses på bowling, Julearrangementet hos KIKKO, her vil der gives et tilskud. 
  
Pkt. 5    Eventuelt: 
Vi vil se på en rampe på S siden af alle 3 blokke, der kan fuldstøbes, så det er lettere at få 
barnevogne og cykler op. 
  
Mødet sluttede med en bid brød.  
  
Frede afdelingsformand 
 


